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Teknik- og Miljøforvaltningens direktion 

 

 

 

Indre By Lokaludvalg har bedt mig anmode Teknik- og 

Miljøforvaltningens direktion om et møde, hvor vi på et overordnet 

plan kan tale om forvaltningens tilgang til Indre By. 

 

Lokaludvalget er med på, at forvaltningen arbejder inden for 

rammerne af de politiske beslutninger i Teknik- og Miljøudvalget og 

Borgerrepræsentationen.  

 

Men da det, som forvaltningen indstiller til politisk beslutning, er et 

vigtigt element i beslutningsprocessen, mener lokaludvalget, at det vil 

være nyttigt med en dialog om, hvordan hhv. forvaltningen og 

lokaludvalget forestiller sig, at Indre By skal udvikle sig på kort og på 

længere sigt. 

 

Det er ikke min tanke, at mødet skal handle om sager, hvor 

lokaludvalget har været uenig i forvaltningens indstillinger, afgørelser 

eller beslutninger; ej heller om sager, hvor lokaludvalget har været 

uenig i de politiske beslutninger i Teknik- og Miljøudvalget og 

Borgerrepræsentationen. Vi kigger fremad. 

 

Lokaludvalgets vision for bydelen fremgår af Indre By Bydelsplan. Se 

det vedlagte dokument. 

 

Hvis mødet kan holdes sidst på eftermiddagen eller om aftenen i 

starten af juli eller i starten af august, vil det være godt. 

 

Fra lokaludvalget deltager op til fem lokaludvalgsmedlemmer, 

heriblandt lokaludvalgets forpersonskab. 

 

Jeg ser frem til at høre fra jer. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Bent Lohmann, 

Indre By Lokaludvalg 


